



**BAHAGIAN MEKANIKAL & ELEKTRIKAL  
MAJLIS BANDARAYA ALOR STAR**

A. Sebutharga adalah dipelawa daripada kontraktor yang berdaftar dengan MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR untuk membuat tawaran bagi sebutharga seperti berikut:-

BIL. RUJUKAN	HARGA DOKUMEN S/HARGA	TARIKH DOKUMEN DIKELUARKAN	TARIKH LAWATAN TAPAK	PENDAFTARAN	KETERANGAN KERJA
MBAS/ JK/ ME/17/2022/P	RM 75.00	08 JUN 2022	KONTRAKTOR DIKEHENDAKI MELAWAT SENDIRI TAPAK BERMULA : 08 JUN 2022 SEHINGGA : 16 JUN 2022 BERTEMPAT : KAWASAN PERINDUSTRIAN BANDAR BARU MERGONG.	Dengan CIDB Gred G2 Kategori ME Pengkhususan E16 Serta Berdaftar Dengan Suruhanjaya Tenaga (ST)	MBAS/ S/H / JK/ ME/ 05/2022 CADANGAN MENAIKTARAF LAMPU JALAN SEDIADA KEPADA JENIS LED SERTA KERJA-KERJA YANG BERKAITAN DENGANNYA DI KAWASAN PERINDUSTRIAN BANDAR BARU MERGONG, MB ALOR SETAR.

B. Lawatan Tapak adalah **TIDAK DIMAJIBKAN**. Terbuka kepada semua kontraktor pemilik lesen Negeri Kedah sahaja. Kontraktor dikehendaki melawat sendiri tapak di **KAWASAN PERINDUSTRIAN BANDAR BARU MERGONG** pada masa dan tarikh yang ditetapkan. Lawatan tapak ini dapat membantu kontraktor mendapat maklumat yang lebih tepat dan mengetahui keadaan tapak yang berguna bagi menyediakan tawaran sebutharga.

C. Dokumen Tawaran boleh diperolehi dari Bahagian Bekalan Dan Kontrak, Tingkat 8 Menara Majlis Bandaraya Alor Star dengan mengemukakan siji-siji berikut yang masih sah tempohnya untuk semakan sebelum dibenarkan membeli dokumen:

- Sijil asal Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PKK) oleh CIDB
- Sijil asal Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) oleh CIDB
- Sijil asal Sijil Taraf Bumiputera oleh PKK
- Sijil asal Suruhanjaya Tenaga (ST)

D. Dokumen Sebutharga yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat bermeterai dan bertanda dengan No. Sebutharga dan Tajuk Kerja disebelah kiri atas sampul surat dan hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga di Jabatan Kewangan, Majlis Bandaraya Alor Setar. Tawaran di atas ditutup pada **16 JUN 2022** Jam 12.00 tengahari.

E. Majlis tidak terikat untuk menerima sebarang tawaran yang terendah.

F. Pemborong-pemborong yang tidak menerima sebarang jawapan selama sebulan selepas tawaran ditutup maka bolehlah dianggap tawaran yang dimasuki adalah tidak Berjaya.

**PAPAN KENYATAAN  
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR**

Tanah Pamer : **08 JUN 2022**

  
**DATO' ZAID BIN AHMAD, DATUK BANDAR  
MAJLIS BANDARAYA ALOR SETAR**